
‘Markt zorgvastgoed moet in ons land nog volwassen worden’
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Er zijn grote stappen gezet, maar we zijn er nog lang niet. Zorgvastgoed is een markt met groeiend perspectief
maar professionele Nederlandse beleggers en ontwikkelaars zijn hierin nogal terughoudend. Een terugblik op
de themamaand Zorgvastgoed in Vastgoedjournaal.

Rogier Hentenaar
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